

Mission Prayer Movement: CGO & Egypt December 24, 2024

1. There's a New Program for Syrian widows. May the Lord open hearts and minds within this group.
2. Syrians who were planning to return home are now putting their plans on hold due to the uncertain situation with the Islamic militants. May the Lord open doors for them to find Jesus in uncertain times.
3. Syrian refugees are starting to use their minds/intellect rather than just pure emotions when it comes to life and religion. There has been open dialogue with CGO staff. May the Lord answer their questions and guide them to Jesus.
4. Their permit request to visit other refugees earlier in December was denied. They are reapplying to visit in late January. May the Lord clear all hurdles and keep them safe.
5. PTL that the license to operate the clinic was finally approved as of 2 days ago. They'll be open for 12 hrs a day. And they have a staff of 11 people (6 doctors, 3 nurses, a secretary, and a support staff).
6. CGO hired 4 new young persons on staff to serve at the center as they are expanding services. May the Lord help them to be effective in ministry and may they integrate well with the mission, vision, and culture of CGO.
7. CGO staff are having a fasting and prayer conference in a couple of days (12/26-12/28). May the Lord speak and empower them.

宣教禱告運動：CGO 與埃及 2024 年 12 月 24 日

1. 針對敘利亞寡婦有一項新的計畫。願主開啟這個群體的心靈和思想。
2. 由於伊斯蘭武裝分子局勢的不確定性，原本計劃回國的敘利亞人現在擱置了計劃。願主為他們打開大門，讓他們在不確定的時期找到耶穌。
3. 在生活和宗教方面，敘利亞難民開始運用他們的思想/智慧，而不僅僅是純粹的情感。與 CGO 的同工進行了開放的對話。願主回答他們的問題並引導他們歸向耶穌。
4. 他們在 12 月初申請探望其他難民的許可被拒絕了。他們正在重新申請一月下旬訪問。願主清除一切障礙並保守他們平安
5. 讚美主! 截至2天前，診所的經營許可證終於獲得批准。他們每天可以營業 12 小時。他們有 11 名工作人員（6 名醫生、3 名護士、一名秘書和一名後勤人員）
6. 他們僱用了 4 名新的年輕人來 CGO 事奉，因為他們正在擴大事奉範圍。願主幫助他們有效地事奉，並能很好地融入CGO的使命、異象和文化
7. 幾天後（12/26-12/28）他們將舉行禁食禱告會。願主說話並賜能力

